
附件 III 
Attachment III 

 
 
2011 年 3 月 26 日舉行就人民幣產品交易之模擬測試的預設測試證券代號名單         
（於 AMS/3 中的貨幣代號為 CNY） 
 
List of test securities denominated in RMB (with currency code “CNY” in AMS/3) 
created for the simulation test for trading of RMB products to be held on 26 March 2011  
 
 

市場 
Market 

產品種類 
Type of Product 

證券代號 
Stock Code 

股份證券 
Equity Securities 

83890 – 83894 

衍生權證 
Derivative Warrants 

89970 – 89999 

牛熊證 
Callable Bull/Bear Contracts 

80980 – 80999 

債券 
Debt Securities 

86001* – 86002 * 

交易所買賣基金 
Exchange Traded Funds 

88995 – 88999 

主板 
Main Board 

單位信託 / 互惠基金 
Unit Trusts / Mutual Funds 

87495 – 87499 

創業板 
GEM 

股份證券 
Equity Securities 

83895 – 83899 

 
* 證券代號為真實環境中的上市證券 
   Securities are currently listed in production environment 
 
注意： 
Note: 
 
除上述就模擬測試新預設的測試人民幣證券代號以外，2011 年 1 月 28 日收市後的證券資料亦

將會作為模擬測試的證券資料庫，而該等資料已載於交易所網站的市場運作/證券交易運作/人
民 幣 產 品 交 易 及 結 算 之 準 備 工 作 欄 內

（ http://www.hkex.com.hk/eng/market/sec_tradinfra/PrepareRMB/Documents/stock%20list.xls）。  
 
In addition to the above test RMB securities newly created for the simulation test, the stock image at 
the close of 28 January 2011 will also be used as the stock database for the simulation test and such 
information is available in HKEx website under Market Operations / Securities Trading Infrastructure 
/ Preparation for Trading and Clearing of Renminbi (RMB) Products at 
http://www.hkex.com.hk/eng/market/sec_tradinfra/PrepareRMB/Documents/stock%20list.xls. 
 


